



INDIBA®
DEEP BEAUTY
PROIONIC BODY CARE SYSTEM



INDIBA® Deep Care can be used as primary treatment but also an integrated part of medical cosmetic treatments to enhance results, alongside improving the total experience for the patient. INDIBA's specific radiofrequency (448 kHz) does not damage the cells and for this reason, there is no need to restore the condition of the tissue after treatment.

Indiba works in-depth and all the cells benefit from the activation of fibroblasts, collagen, and elastin. As a result, the skin is tightened and left feeling very soft. It is non-invasive, pain-free, and can be repeated lifelong because they present no side effects.

Indiba® is applied to a specific area of the human body with the aim of regulating key biological and metabolic processes in the cellular physiology, stimulating tissue regeneration and improving altered systemic functionality.

Thanks to its innovative technology, INDIBA® allows subthermal treatment on sensitive areas and tissues in the acute phase (immediate postoperative period, scarring and after aggressive treatments), achieving remarkable results from the very first session

RGN technology also complements surgical and non-surgical procedures, and when used in conjunction with existing treatments, allows for multiple treatment combinations for patients. Safe, versatile, comfortable and intuitive, it's the best solution for gynaecological treatments.

Benefits

- Reduces wrinkles and fine lines
- Improves hydration and luminosity of the skin
- Increases elasticity
- Tightens the eyelids and raises drooping eyebrows
- Improves the area around the eyes (bags, dark circles and wrinkles) Water retention of the vaginal mucus
- Diffusion of DHEA, estrogen precursor
- No downtime
- Non-invasive
- Immediate results





INDIBA®
DEEP BEAUTY
 PROIONIC BODY CARE SYSTEM



INDIBA® Deep Care 一直都是理疗康复的主要治疗，也可以作为医学美容治疗的一部分，以增强效果，同时改善患者的整体体验。

Indiba的技术与手术和非手术治疗相辅相成，与现有治疗一起使用时，可以为患者提供多种治疗组合。这项技术安全、多功能、舒适,并且可以终生重复，因为没有副作用。

使用INDIBA Deep Care可以缩短其他治疗的康复时间，是非侵入性、无痛且安全的。患者喜欢使用INDIBA Deep Care。

448 kHz电阻电容单极电阻射频（RCMRF）是一种非侵入性、有效且安全的技术，它基于专利能量传递系统，通过电能转移进行治疗。这项技术可以作用刀人体深层的细胞，从成纤维细胞，胶原蛋白和弹性蛋白的激活中受益，使皮肤变得紧致柔软。

INDIBA 应用于人体的特定区域，旨在调节细胞生理学中的关键生物和代谢过程，刺激组织再生，并改善改变的全身功能。得益于其创新技术，INDIBA 允许对敏感区域和组织进行亚热治疗（急性手术后期、愈合和过度治疗），从第一次治疗开始就取得了显著的效果。

产品优势:

RGN技术还可以与手术和非手术治疗相结合，与现有治疗一起使用时，可以为患者提供多种治疗组合。安全、多功能、舒适且易于操作，是妇科治疗的最佳解决方案。

治疗作用:

- 刺激成纤维细胞
- 新型胶原蛋白生成
- 新型弹性蛋白生成
- 血液流动
- 新型胶原蛋白生成
- 微循环
- 血管扩张
- 阴道组织质量
- 组织弹性
- 阴道粘液的保水性
- DHEA和雌激素前体的扩散

